
Tisztelt Szakértő Társaim! 

 

Tagozati elnökjelöltként szeretném gondolataimat megosztani, melyek mentén 

megválasztásom esetén a tagozati elnöki megbízatásomat végezni szeretném: 

- Áttekinteni a tagozat szakterületeinek (Élelmiszeripar, Mezőgazdaság, Erdőgazdaság, 

Vadgazdálkodás) működését, kapcsolatrendszerét, 

- Vezetői csapatot szeretnék kialakítani a szakterületek meghatározó képviselőinek 

bevonásával, ahol kiemelten fontosnak tartom a szakmai elhivatottságot és a jobbító, 

előremutató gondolkodást 

- A szakterületek működésének, problémáinak áttekintése. Az egyes szakterületenként 

külön-külön kezelve lehet a problémákat feltárni és azok megoldásán dolgozni. 

- A folyamatban lévő ügyek átvétele, áttekintése és azok mielőbbi lezárása, megoldása. 

- A mandátum időtartamára programterv kidolgozása a jelenlegi helyzet feltárása és 

értékelése után. 

- Továbbképzések szervezése szakterületenként, melyek keretében lehetőség van a 

szakmailag felkészült előadók bevonására és megfelelő témakörök köré szervezett 

értékkel bíró szakmai rendezvények megtartására. 

- Rendkívül lényegesnek tartom, hogy az egyes egyetemekkel MATE, Debrecen, Sopron 

és Mosómagyaróvár a tagozat kapcsolatot alakítson ki, ismerjük meg ezen egyetemek 

tudományos vívmányait, programjait melyeken az érdeklődő tagjaink részt tudnak 

venni. 

- Kapcsolatfelvétel és együttműködés az AM megfelelő szintű vezetőivel, 

államtitkárságaival, szakfőosztályaival. 

- Kapcsolatépítés szakmai szervezetekkel (NAK, OEE, OMVK…) 

- Rendkívül fontosnak tartom egy szakmai hírlevél és működő honlap összeállítását, 

melynek keretében a tagozati tagok értesülnek a tagozat és annak egyes bizottságainak 

a munkájáról és az egyes általunk, illetve partnereink által szervezett programokról. 

- Folyamatos kapcsolattartás és együttműködés a MISZK vezetésével 

A korábbi ciklusban sikerült egy módszertani levelet kiadni, mely alkotói folyamatot szeretnék 

tovább vinni azokon a szakterületeken, ahol a legnagyobb igény mutatkozik erre. Nem feltétlen 

kell mindent módszertani levélben szabályozni, hiszen sok területen nagy szükség van az ad-

hoc szakértői módszerválasztásra és probléma megoldásra. Ezt azonban lehet közösen 

kidolgozott és konszenzussal elfogadott szakmai iránymutatásokkal is segíteni, melyek ugyan 

nem módszertani levelek, de segítséget nyújthatnak a kezdő szakértő kollégáink részére. 

Fontosnak tartom, hogy ezt a hivatást népszerűsíteni kell és a fiatal agilis utánpótlás 

bevonásával stabilizálni kell. Véleményem szerint a tudás akkor értékes, ha azt képesek 

vagyunk továbbadni úgy, hogy az értéket teremtsen, növeljen mindenki megelégedésére. 

Erősíteni és növelni szeretném a tagozatunk tekintélyét és elejét venni a tagok indokolatlan, sok 

esetben a személyiségi jogokat is sértő lejáratásának és vegzálásának.  

A tagozat jelenlegi működését meg kívánom változtatni, mivel véleményem szerint az elnök a 

tagozatért van, nem pedig fordítva szakítani kívánok az eddigi tekintélyelvű és sok esetben 

kizárólag egyes emberek előnyszerzését szolgáló vezetéssel és annak módszereivel. 



Véleményem szerint csak nyíltan tisztán és egymás véleményének meghallgatása útján lehet 

előre haladni és a tagozatnak, illetve annak tagjainak biztos jövőt és szakmaimegbecsülést 

kivívni. 

Bízom benne, hogy a tagság azonosulni tud a szakmai céljaimmal és a megfogalmazott 

programtervvel és képes ezt szakmai alapokra helyezve támogatni. 

Bábolna, 2022. május 25. 
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